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Dr. Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés!

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr.
Pintér Sándor belügyminiszter úrnak

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

"Lesz-e rendőrségünk mégjövőre is?" 

A rendvédelmi feladatokat ellátó szervek hivatásos állományának szolgálati jogviszonyáról szóló,
2015-ben elfogadott törvény rendelkezései értelmében 2019. január elsejétől a rendőrségnél a túlórák után
nem jár pénz, a túlórában ellátott szolgálatot csak szabadnappal lehet honorálni. Ez a rendelkezés egy
kezdő, a megengedett maximális számú túlórát leszolgáló rendőr zsebéből havonta bruttó több mint 40
ezer forintot húz ki. Minthogy azonban a rendőrhiány miatt a gyakorlatban előfordul, hogy egy rendőr a
megengedett maximális számú túlóra két, két és félszeresét teljesíti, a bruttó veszteség a havi 100 ezer
forintot is elérheti.

Kérdezem miniszter urat:
l. Hogyan kívánják az állományt ezáltal érő veszteségeket kompenzálni?
2. Ha egy rendőr túlórákat teljesít, akkor az ezért járó szabadnapján őt egy másik rendőrnek

kell helyettesítenie - értelemszerűen ugyancsak túlórában. Mi értelme van akkor ennek a
szabálynak?

3. Különösen mi értelme van annak fényében, hogy egy éppen ön által adott korábbi
tájékoztatás szerint az egy rendőrre jutó túlórák száma két év alatt több mint 50%-kal
növekedett?

4. Fentiek következtében a szabadnapokkal kompenzálandó túlórák száma egyre halmozódni
fog, ami egy határon túl - legkésőbb azon a napon, amikor az egész rendőri állomány a
leszolgált túlórák kompenzálásaként kapott szabadnapját fogja tölteni - természetesen
elkerülhetetlenné teszi az állomány bővítését. Hogyan és milyen forrásokból kívánják ezt
önök megoldani?

5. Az előző kérdés annál is indokoltabb, hogy megbízhatónak tűnő becslés szerint az
állománynak akár 20-25%-a is távozhat a rendelkezés hatására. Hogyan és milyen
forrásokból kívánják önök ezt a veszteséget pótolni?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018.07.27.
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dr. Vadai Ár
Demokratikus Koalíció


